
 Bestyrelsen for SØBO, Afd.1, Søndre Landevej 41-57, 6400 Sønderborg 

v/ formand Hans-Otto Wrang-Andersen, Søndre Landevej 57, 2. tv, 6400 Sønderborg, 60451459  
 

 

6400 Sønderborg, den 10. August 2022 

 

Referat af bestyrelsesmøde, den 09-08-2022 

Hos Hans-Otto Wrang-Andersen, Sdr Landevej 57, 2. tv 

 

Mødet var indkaldt af Hans-Otto Wrang-Andersen, med følgende dagsorden: 

1. velkomst 

2. valg af dirigent og referent 

3. siden sidst  

4. forslag til behandling på afdelingsmødet 01-09-2022 

5. næste møde og eventuelt. 

 

Ad 1:  Hans-Otto bød velkommen og takkede bestyrelse og suppleanter for 

 fremmødet trods det korte varsel.  

Fremmødt var Fie Franke Andersen, Melanie Hansen, Poul Erik Jørgensen og Hans-

Otto Wrang-Andersen. Afbud fra Dennis Bækkel. 

 

Ad 2:  HO skriver referat og styrer slagets gang. 

 

Ad 3:  Der har været afholdt markvandring den 28-04-2022, hvor vi igen igen igen blev lovet 

ting, der nok skulle blive lavet!!! Men som sædvanlig er der ingenting sket!!! 

 Der er endnu ikke blevet: 

 - ryddet op i kældrene 

 - udbedret skader i opgangene 

 - reparation af hegn omkring grenpladsen 

 - fjernet diverse overflødige maskiner fra vaskerierne 

 - opsat skilte vedrørende nye parkeringspladser 

 - udbedret skader på grillplads ved nr 43 
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 - renset tagrender, lavet småreparationer m.v. 

 

Dette til trods for at det blev aftalt ved markvandringerne i 2020, 2021 og igen 2022. 

Der er blevet lagt nyt grus på arealerne bag blokkene.  

 

I forbindelse med det kommende beboermøde den 01-09-2022, har Dennis Bækkel 

meddelt, at han ikke ønsker at genopstille til bestyrelsen. Formanden takker Dennis for 

indsatsen og samarbejdet i afdelingens bestyrelse. 

Melanie Hansen, 47, st.tv, foreslås som nyt bestyrelsesmedlem. 

  

Ad 4: Bestyrelsen udarbejder forslag om maling af opgange iht. tilbud. I den forbindelse 

undersøges det, om der vil komme huslejestigning. 

 

Ad 5:  Det blev påtalt, at farten på vejen bag blokkene er for høj. Det henstilles til beboerne, 

at man husker, at der er en fartbegrænsning på 20km, da det ellers kan blive 

nødvendig at inddrage politiet i en kontrol, for at få farten ned. 

 Der er kommet klager over, at der igen igen bliver henstillet affald, som beoerne ikke 

selv kan overkomme at bortskaffe, ved afdelingens miljøskure. Der henvises til 

ordensreglementet, hvor der skrives, at alt affald skal sorteres og selv bortskaffes af 

beboerne, hvis det falder uden for kategori. 

 Hoveddørene mangler endnu at blive ordnet (påtalt ved tidligere markvandringer 2020-

2021 og igen 2022) 

 I forbindelse med hækklipningen, er der fjernet en på med reflekser fra indkørslen ved 

nr 41. Det ønskes at der bliver opsat en ny. 

 

Der blev ikke aftalt nyt møde.  

HO takkede for god ro og orden og mødet blev hævet. 

 

Hans-Otto Wrang-Andersen 

referant 

 

 


